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KRINGTERVIEW
WAAROM MOEILIJK DOEN ALS HET SAMEN KAN?

13:04
Sam De Troyer (32) is een geboren Aalstenaar, maar hij woont nu in Assebroek-Brugge. 

In volle coronaperiode huwde hij met Lisa Vannieuwkerke. Ze kregen twee zoontjes.  
In zijn vrije tijd is hij een fervente fan van Club Brugge. De matchen zijn z’n uitlaatklep. 

Dat hij nu op fietsafstand van het stadion woont, vindt hij mooi meegenomen. 

Sam De Troyer

‘Ik geloof in  
SAMEN school maken!’
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Sam: “Nadat ik afstudeerde aan de KAHO-
Hogeschool in 2012, kon ik onmiddellijk aan 
de slag in mijn regio. Na de geboorte van 
mijn eerste zoon zocht ik een job dichter bij 
huis en kon ik aan de slag in VBS De 
Zonnetuin.” Sam heeft het altijd al heel be-
langrijk gevonden om deel te mogen uitma-
ken van een groep, een groter geheel. “Ik 
heb graag mensen om me heen. Vanaf het 
moment dat ik afstudeerde, maak ik al deel 
uit van het COV. Eerst was ik gewoon lid, 
met de jaren merkte ik dat ik me meer wou 
informeren en het hoe en waarom van som-
mige beslissingen wilde achterhalen. Toen 
twee jaar terug de vakbondsafgevaardigde 
op school besliste om te stoppen, nam ik vol 
enthousiasme zijn taak over. Deel uitmaken 
van het COV ervaar ik echt als een meer-
waarde. In het begin was dit zeer overweldi-
gend. Er komen immers heel wat zaken op 
je af, maar door de goede begeleiding en 
constante instroom aan informatie van de 
inspraakbegeleiders voelde ik me goed on-
dersteund en ontzettend goed geholpen.”

“Het is bijzonder fijn om de waardering van 
de collega’s, de directie en het schoolbe-
stuur te voelen. In geloof echt in het SAMEN 
school maken. Ik ga dan ook steeds uit van 
de quote: ‘waarom moeilijk doen als het sa-
men kan?’. Tijdens de uren Samen School 
Maken kan ik samen met het beleid en de 
collega’s aan een positieve werkomgeving 
bouwen. Als vakbondsafgevaardigde kan je 
collega’s die specifieke vragen hebben op 
weg zetten en voor hen het verschil maken. 
Verder kan ik vanuit het LOC, in samen-
spraak met de collega’s, zorgen dat de da-
gelijkse werking van de school vlotter ver-
loopt. Op deze manier werden al heel wat 
positieve veranderingen doorgevoerd. Zo 
heb ik het gevoel dat we samen school ma-
ken, een plek waar iedereen kan zijn wie hij 
is en waar iedereen gelijk behandeld wordt. 
Iets waar ik ontzettend veel belang aan 
hecht. Ik hoop op het provinciaal en natio-
naal COV-Congres mijn steentje te kunnen 
bijdragen aan een fijnere werkomgeving 
voor elke leerkracht.”


